
Community
Audiology 
@ AMKSC

Tan Tock Seng Hospital (TTSH) Ang Mo Kio Specialist Centre (AMKSC) provides basic hearing tests and 

hearing aid intervention in a community setting.

General Practitioners (GPs) can refer patients with hearing loss to AMKSC for assessment instead of going 

through a hospital ENT doctor. Patients can even self refer by making their appointments directly with 

AMKSC.

Patients found with complex hearing issues requiring further assessment are referred on to the ENT 

Outpatient Clinic at TTSH, or referred back to the GP for discussion of future management.

To Book an Appointment:

1. Scan QR code to download and fill either the GP or self referral form

2. Call AMKSC at 65546500 or email AMK_specialist_centre@ttsh.com.sg

3. Wait for AMKSC staff to confirm an appointment date and time

Audiology Services Include:

• Hearing Diagnostic Package: Otoscopy, Audiometry, Summary Report by an Audiologist

• Hearing Aid Evaluation and Hearing Aid Fitting if indicated
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社区听力学服务
@ 宏茂桥专科中心

陈笃生医院宏茂桥专科中心 (AMKSC)已经把听力学基本的听力检查和助听器
验配服务带进社区。

家庭医生不必通过医院的耳鼻喉专科，就能直接将听力损失者转介至 AMKSC

进行听力评估。不仅如此，听力损失者也能联络 AMKSC 直接预约。

若发现患者有复杂的听力问题并需要进一步评估， 他们将被转诊到陈笃生医
院耳鼻喉科门诊或转回给家庭医生讨论未来的管理。

预约详情:

1. 扫描 QR 码，下载并填写家庭医生或自我推荐表

2. 致电 AMKSC 65546500 或电邮 AMK_specialist_centre@ttsh.com.sg

3. 等待 AMKSC 职员确认预约日期和时间

听力学服务包括:

• 听力诊断配套: 视频耳镜检查，纯音测听和听力学家的总结报告

• 助听器评估和助听器验配 (如有需要)
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